
	

	

Ajuntament de Muro 
 

Muro,	17	d’agost	de	2016.	El	batle	de	Muro,	Martí	Fornés,	ha	asseverat	avui	que	“és	
d’absoluta	 vergonya	 que	 a	 l’any	 2016	 ens	 trobem	 amb	 unes	 instal·lacions	 tan	
precàries”	 i	 ha	 manifestat	 que	 aquest	 problema	 no	 se	 solucionarà	 de	 manera	
definitiva	fins	que	no	es	construeixi	una	depuradora”.	
	
Fornés	 ha	 dit	 que	 el	 primer	 que	 s’ha	 de	 fer	 és	minimitzar	 en	 la	mesura	 que	 sigui	
possible	aquest	vertit,	si	bé	ha	lamentat	que	“les	parts	implicades	no	ens	hem	pogut	
posar	d’acord	sobre	on	s’ha	de	fer	una	depuradora,	malgrat	que	fa	vint	anys	que	en	
parlam”.		
	
Per	 aquest	 motiu,	 ha	 reconegut	 que	 “a	 tots	 els	 polítics	 que	 hi	 hem	 participat	 ens	
haurien	d’estirar	 les	orelles”	 i	ha	recalcat	que	“no	és	ara	que	ens	hem	d’adonar	del	
que	 passa,	 quan	 fa	 tres	 o	 quatre	 dies	 que	 se	 tiren	 15.000	 o	 20.000	metres	 cúbics	
d’aigua	 bruta	 a	 s’Albufera.	 En	 aquest	 sentit,	 el	 batle	 ha	 considerat	 que	 “qualsevol	
espai	natural	precisa	mesures	de	protecció	i	sostenibilitat,	però	si	parlam	d’un	Parc	
Natural	com	és	el	de	s’Albufera	és	encara	més	greu	que	succeeixin	coses	així,	perquè	
es	 tracta	d’un	espai	molt	 característic	 i	 rellevant	dins	el	nostre	patrimoni	natural	 i	
molt	estimat	també	pels	ciutadans	dels	municipis	que	l’envolten”.			
	
“Ara	 venim	a	 queixar-nos?”,	 s’ha	 demanat	 el	 batle	 de	Muro.	 “No	 va	 així,	 això.	 Això	
s’hauria	d’haver	fet	abans,	posant	esforços	i	 intentant	negociar	i	consensuar	idees	i	
dur	a	bon	port	totes	aquestes	instal·lacions	que	s’haurien	d’haver	posat	en	marxa	ja	
fa	molts	d’anys”,	ha	remarcat	el	batle.	
		

 

Martí	Fornés:	“És	d’absoluta	vergonya	que	a	2016	les	
instal·lacions	siguin	tan	precàries”	

 

• El	batle	de	Muro	diu	que	els	abocaments	no	aturaran	fins	que	no	es	construeixi	
una	depuradora.	

• Fornés	lamenta	que	només	es	prenguin	mesures	quan	el	mal	ja	està	fet.	

 
 


